
 
RYE - Distrikt 2360   
 

 

Protokall Distriktskommitté möte: 28 september 2016 
 

Plats: Mölndalsvägen 24 /  Kerstin Alfbecker 

 

Närvarande: Rosemarie Gäcke-Herbst (DC); Anna Wessberg; Piotr Korzunowicz; Stefan Kihlberg och Kerstin 

Alfbecker Swärd 

 

Frånvarande: Gunnar Brinck; Ulla Lindberg och Christer Liljenberg 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av justerare : Piotr K 

 

3. Den utsända dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll : inga kommentarer, lades till handlingarna 

 

5. Utresande – kommer att byta namn till Sökande  

 

a) Vi har fyra registreringar 

Julia Berntsson ( Kungsbacka )  klubben är vidtalad och ställer upp som sponsor 

Mathilda Sverling ( Kållered) Majornas Rotaryklubb är vidtalad  och ställer upp som sponsor 

Josefin Lindberg ( Borås Viskan) klubben vidtalad och ställer upp som sponsor 

Sarah Karlsson ( Strömstad) Rosmarie kontaktar klubben för att försäkra sig om att de är 

villiga att sponsra 

 

b) Inga formella ansökningar har inkommit 

 

Totalt har 25 registreringar gjort i hela landet . vi diskuterade hur vi på ett mer effektivt sätt kan nå 

ut och informera om Ungdomsutbytet. 

För de klubbar som vill gå ut och informera i skolor kan man bla få plancher att sätta upp på anslag 

tavlor samt info foldrar vi kansliet i sthlm. 

 

6. Inkommande – avser de utländskan studenter som kommer hit i januari innevarande utbytes år och de 

som kommer att placeras här under näst kommande utbytes år. 

 

I januari 2017 kommer en student till Varberg  

 

 

7. Studentärenden 

a) Utländska studenter:   

 Kate kommer inte att närvara på Kulturkrockhelgen. Har fått dispens pga av 

kommunikationsmiss mellan kontaktperson och nya värdfamiljen. Är på Älgjakt 

 

 Sacha representerade på bokmässan. London resan inställd. Måste inkomma med 

fullständig reseanmälan och tillstånd enligt vår resepolicy inför förestående resa till 

Berlin med värdfamiljen 

 

 Övriga nyanlända har det bra   

 

b) Svenska studenter ute i världen:  ua/ inga rapporter 

 

8. Program 
 

a) Seglarlägret blev lyckat och avlöpte väl i samarbete med 2380 

b) Kräftskiva i Anderstorp (2380) 22 okt - inbjudan skickas ut av Rosmarie  

 

c) Kulturkrock /Kviberg 14-15 oktober – dåligt med anmälningar! Påminnelse går ut till alla som 

inte svarat - både de inkommande och de som är återvändare 



 

Vi gick igenom programmet för helgen och vilka som kommer att närvara. 

Kerstin och Anna sover över tillsammans med studenterna. All i kommittén kommer att att 

närvara båda dagarna utom Piotr som kommer på lö fm. 

 

Fyra ( av 13 )återvändare har anmält sig till lördagen  varav Antonia Esst  kommer redan på 

fredag kväll för att varar med de nyanlända 

 

 Kerstin tar med material/ underlag för övningen kring svenska språktest samt skickar program  

 Till kommitténs ledamöter  

 

9. Ekonomi - Kassan är god av vår budget på 40.000kr har vi förbrukat 10.000 kr 

 

10. Övriga frågor  

 

a)  Piotr uppmärksammar oss på att det är felaktiga uppgifter på Distriktets hemsida. Han 

kontaktar It ansvarig och ser till att justera uppgifterna  

b) Poitr ser till att vi alla har en elektronisk signatur som ligger på dropbox för att underlätta 

justering av protokoll 

 

11. Kommande mötestillfällen – 1 november. Vi kontakta Ulla Lindberg då hon anmält förhinder till 

samtliga mötestillfällen under hösten, för att hitta en alternativ tid, dock utan framgång. 

 

Förslag att vi vid näst möte tar fram ett antal förslag på tillfällen under våren och förankrar dem hos Ulla 

och Gunnar så att vi vid sista mötet 28 nov kan fastställa mötesdatum för våren 2017 

 

12. Mötet avslutades  

 

 

 

 

 

 

Vid pennan    Justerare 

 

    
Kerstin Alfbecker Swärd   Piotr Korzunowicz 


